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Prosjektet «Ski heile året» vart i 2011 
tilkjent 1 450 000 kr i stønad frå «bulyst» 
satsinga til Kommunal- og 
regionaldepartementet. Stønaden er 
tilkjent kommunane Voss, Jondal og Odda. 
Destinasjon Voss har prosjektleiaransvar 
og prosjektleiinga for prosjektet. I samsvar 
med søknaden er til saman 10 tiltak 
gjennomført. Gjennomføringa av desse 
tiltaka vert presentert i denne 
sluttrapporten.  

HP 

Voss, Jondal, Røldal 
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Voss 

Regionalt team 
Eit element i «bulyst» satsinga innanfor «Ski heile året» har vore å bygge opp eit skilag av dei beste 
lokale skiløparane i freestyle og alpint.  Måla er å oppretthalda Voss sine stolte skitradisjonar og få 
fram nye ambassadørar for bygda. Destinasjon Voss held fram ordninga med Regionalt team i 2013 
sjølv om Bulyst prosjektet vert avslutta. 

 

Løparane er alle vossingar, blant dei beste i landet i si skigrein og har som mål å prestere best 

mogeleg både nasjonalt og internasjonalt i åra som kjem. Fokuset er spesielt på VM2013 i freestyle 

på heimebane på Voss i 2013 og OL 2014 i Sotsji. 

 Gjennom prosjektet ”Ski heile året” har Destinasjon Voss etablert eit regionalt team av gode og 

profilerte utøvarar på ski som skal: 

 Vera ambassadør for skisporten og å tilrettelegga for neste generasjons skiløparar 

 Vera aktive deltakarar i tiltak som kan nyttast i marknadsarbeid for regionen 
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Det regionale teamet skal skapa aktivitet for dei unge i bakken.  Dei vil ta del i arbeidet med å styrka 

arrangementsnivået i anlegga, vera med å utvikla nye konsept som er tilpassa dei unge spesielt og å 

motivera til meir leik i naturen med motto frå ”Sofakrok til t-krok”. 

 

Dei har i sesongen 2011/2012 blant 
anna: 

 Vore delaktige i mange 
fotoshoots  

 Vore på London freeze festival 
–i samarbeid med Ski Fjord 
Norge vart det laga film frå 
dette arrangementet som er 
publisert på FriFlyt osv. 

 Vinjar Slåtten Vilde Katrine 
Vethe representerte teamet 
på ein tur til Moskva. Kor det 
vart gjennomført 
pressekonferanse og eit større 
skishow med Ascent Travel i 
Russland, ein reiseoperatør 
som er «Ski heile året « sin 
viktigaste samarbeidspartnar i 
Russland.  

 Diverse fotoshootar: 
 fotoshoote  
 17.12.2011 Sigbjørn Tveit, Ole 

Fretheim 
 05.01.2012 Vinjar Slåtten, 

Tevje Lid Andersen 
 02.04.2012 Klaus Finne 

  Vinjar Slåtten 
  Ole Fretheim 
   

 Filming Field production 
02.03.04.2012 Klaus Finne 
  Ole Fretheim 

  Vinjar Slåtten 
 
Ein har også samarbeida med 

freestyle- og alpint- miljøet på Voss for å få fleire born og unge ut på ski.  Tiltaket har vore eit såkalla 

lågterskeltilbod der det ikkje blir sett krav til ferdigheit eller spesialutstyr for ungane som har delteke. 

DV har i den samanheng retta seg til Voss Freestyleklubb og Voss Alpin for å tilby eit slikt tilbod til 

nemnde målgruppe. Klubbane har gjennom 2011/2012 sesongen gjennomført fleire arrangement for 

å bidra aktivitet og rekruttering blant born og unge, samarbeidet mellom klubbane og Destinasjon 

Voss held fram også etter endt prosjektperiode. 

IDet regionale teamet bidreg med fantastiske bilete som ein kan marknadsføre 
regionen med. 
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Voss alpin 

 

Voss alpin har i 

tillegg til sin 

vanlege 

aktivitet 

arrangert slike 

lågterskel 

aktivitetsdagar 

for born tre 

dagar i jola, 

samt tre andre 

separate dagar 

med «ski moro» 

kurs i løpet av 

2012 sesongen. 
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Voss Freestyleklubb 

Har hatt to lågterskel arrangement for å få born ut på ski: 

”Ut på ski”, 21. – 22. Januar 2012 i Myrkdalen. 

21. – 22.januar 2012 arrangerte Voss Freestyleklubb Skandinavisk Freestyle cup i Myrkdalen. 

I forbindelse med dette arrangementet gjennomførte klubben eit lågterskeltilbod for aldersgruppa 8 

til 12 år laurdag 21.januar. 

Målet med arrangementet var å introdusere dei yngste utøvarane i klubben og andre unge ski 

køyrarar til eit kulerenn med ikkje berre lokale utøvarar. 

Kulekøyring er ein liten grein innanfor Freestyle idretten, og det er viktig at dei som er heilt nye i 

forhold til idretten får sjansen til å møte og sjå utøvarar frå eldre årsklassar.   

Dette var eit viktig tiltak for å motivere fleire unge til å delta på Freestyle trening både inne og ute, 

og kanskje etterkvart sjølv ville delta på fleire renn. Det vart arrangert eit eige kids-renn denne dagen 

for dei som ynskte å prøve seg. Alle fekk premie. Skandinavisk Freestyle cup er eit samarbeid mellom 

Finland, Sverige og Norge. Fokus er på aldersgruppa 12 til 16 år. Cupen består av 6 renn innanfor 

greina kulekøyring. To renn i kvart land, eit individuelt og eit parallelt. Det vert kåra ein samanlagt 

vinnar i klassen jenter og gutar 12 til 16 år. 

Tiltaket vart marknadsført gjennom munnleg og skriftleg beskjed på trening til kids-gruppa, mail til 

dei føresette, på nettsidene til klubben og Facebook. 

Program laurdag 21. Januar; 

10.00   – Oppmøte. 
10.05 – 14.00 - Oppvarming og leik på ski.  
  - Ungane får prøve seg på eit eige hopp som er bygd på sida av kulebakken. 
  - Gjennomkøyring i kulebakken for dei som ynskjer når det er trening. 
  - Pausar vert tatt i målområdet for å knytta ungane til arrangementet. 
14.00   – Finale i SFC. Samlar gruppa i bakken for å sjå og heie. 
15.00   – Kids-renn for dei som ynskjer.  
19.00   – Premieutdeling på Voss Vandrarheim med felles middag etterpå. 
 

Status etter arrangementet; 

Det deltok 15 ungar. Gruppa 

vart godt kjent og stortrives 

både på ski og som publikum. 

Fleire av dei som var med 

laurdagen kom og på ski 

søndagen både som deltakarar 

og publikum. 
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Aktivitetsdag Freestyle – 26.juni 2012 11.00 – 14.00 ved Voss Idrettshall 

Lågterskeltilbod for ungar opp til 12 år.   

Målet med arrangementet var at ungar skulle få prøve ut ulike barmarksøvingar som Freestyle 

utøvarar trener. Arrangementet vart gjennomført under årets Ekstremsportveko på Voss, og det 

bidrog til mellom anna gratis profilering av tiltaket, og at me dermed nådde breiare ut. 

Ungane fekk prøve trampoline, tumbling/ air-track og hopp på big air med miniski. 

Landslaget i Freestyle kulekøyring stilte som trenarar. 

Ungane trengte ikkje noko spesifikt utstyr anna enn treningskle. 

Tiltaket vart marknadsført gjennom nettsidene til Voss Freestyleklubb og Destinasjon Voss, annonse 

i Hordaland 2 innrykk, annonse for barneaktiviteten under Ekstremsportveko 1 innrykk, Voss 

Freestyleklubb si nettside og mail til medlemmer og føresette i klubben. 

Program; 

11.00 – Oppmøte ved Voss Idrettshall. 

11.15 – Fordeling på 3 poster – 1. Trampoline ved Voss Gymnas 2. Tumbling/ Air-track  

   inne i Idrettshallen 3. Hopp på big air bag med miniski ved Voss Gymnas. 

   Gruppene vekslar i mellom dei tre postane slik at alle får prøve dei tre apparata  

   minimum ein gong. 

14.00 – Takk for i dag  

Status etter arrangementet; 

Det vart eit arrangement med svært godt oppmøte, ca. 130 ungar var innom. Det var ungar frå 

barnehagealder til 12 år som deltok. Foreldre og andre vaksne følgde ungane sine på aktiviteten. 

Tilbakemeldingar frå dei vaksne som var til stades var svært positive. Landslagsutøvarane Vinjar 

Slåtten, Tevje Lid Andersen, Knut Lemme og Ole Fretheim stilte som trenarar. Dette vart svært godt 

mottatt av ungane. Arrangementet har utan tvil skapt meir interesse for Freestyle og me håpar 

det bidrar til større og betre rekruttering for sporten. Arrangementet vil verte årleg og samarbeidet 

med Ekstremsportveko skal utviklast. 
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Skiline 
Før sesongen 2011/2012 vart Skiline systemet etablert i Voss Resort og Myrkdalen Fjellheisar. 

Systemet er eit datasystem kort ein nyttar skipasset sitt til å registrere eigen aktivitet i skianlegga. 

Etableringa av Skiline må seiast å ha vore ein kjempe suksess. Det er i dei to anlegga på Voss 

registrert over 6000 

brukarar av systemet 

og det er gjort rundt 

100 000 

registreringar. Saman 

med Åsnes har ein 

også gjennomført ein 

konkurranse med 

bakgrunn i dei 

moglegheitene 

systemet gjev, her har 

ein opplevd stor 

deltaking og 

engasjement frå 

publikum.  
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Folgefonna, Jondal 
Folgefonna sommarskisenter AS i Jondal fekk innvilga bulyst midlar til fylgjande tiltak:  

Vinterarbeid  
Folgefonna 

sommarskisenter ligg 

på Folgefonna (isbre). 

Sesongane og 

snøfallet om vintrane 

varierer veldig. For å 

sikre drift av 

sommarskisenteret, 

uavhengig av 

vintrane, er ein 

avhengig av å gjere 

eit arbeid haust-

vinter- vår.  Berre i 

løpet av 

prosjektperioden er det registrert 900t på dosing av snø, for å tilrettelegge for neste sommar. 

 

Kveldsopen kafé og skiheis 
"I samarbeid med Folgefonn 
Sommarskisenter og Folgefonna 
Snowboardcamp hadde DJ Reflector 5 
arrangement på Fonna i 2011 og 6 
arrangement i 2012. Målet var å skapa 
god stemning i skibakken og ved 
heisen. Erfaringane tilseier at musikken 
hadde ein positiv effekt på publikum og 
mange forbipasserande kom med eit 
smil om munnen og meinte at dette var 
viktig å satsa på vidare. Det har 
tidlegare år vore prøvd med dj i 
skibakken, men på desse arrangementa 
prøvde ein ut konseptet med DJ ved 
heisen, noko som viste seg å vera ein 
suksessfaktor sidan den skapa betre 
stemning enn kun lyden av heisduren".  

mvh 
Øyvind Sollesnes 
 
Reflector Produksjoner 
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Snø i sentrum 
I jondal har det vore særs stor aktivitet kring sommararrangementa med snø i sentrum og på Camp 

Espeland. What Summercamp har sine arrangement nede ved sentrumskaien. Dette har vore store 

arrangement med mange hundre tilskodarar. What Summercamp har og hatt store internasjonale 

samarbeidspartnarar som Red Bull og Salomon, der desse har sett sitt preg på showet. 

Vi på What! Summercamp har i två 

år haft campverksamhet uppe på 

Folgefonna och nere i Jondal.  

Vi har haft ett bra samarbete med 

skicentret och jobbat tillsammans 

mot att bli det mest attraktiva 

sommarcampet för ungdomar i 

Europa.  

I en stor artikel på Newscoolers.com 

(största sidan för freestyleåkning i 

världen) benämner de oss som första 

riktiga utmanarna på europeisk mark 

till de stora amerikanska camperna.  

Vi har både internationella coacher 

från yttersta världseliten, samt internationella åkare som kommer för att delta på camperna varje 

sommar.  

Uppe på breen jobbar vi dagligen tillsammans med skicentret hur de olika hoppen och railsen ska se 

ut för att hålla bäst standard. Även marknadsföringen jobbar vi tajt med och bollar ideer.  

Tex har skicentret hjälp oss med att köra ner snö till kajen för att ha en skidshow nere i centrum två 

gånger i veckan, där campdeltagarna dras in med hjälp av en vinsch och gör volter ut i fjorden med 

ski på beina. Vi hade aldrig klarat av att ha detta arrangemang utan det stöd vi får från dem och är 

väldigt glada för vårt samarbete.  

 

David Kantermo - What! Camps - Head Coach - Norway Freestyle Ski Team 

 

http://newscoolers.com/
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Mykje arbeid vart lagt også lagt ned i å frakte snø til arrangementa i sentrum. 

 

Folgefonna Campen  
Jeg bekrefter at vi har hatt kjøring på vår 
camp på Espeland med meget god hjelp 
fra Skisenteret i perioden 2010 -2011-
2012 sesongen. Det er blitt kjørt ned snø 
til Espeland hvor vi har hatt show 2 ganger 
pr uke i 3 uker pr sesong. Folgefonna 
summer Camp Pål Bentsrud, CEO 
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Utsiktspunkt  

Internett 

Prosjektleiinga i Jondal har sommarstid fått ordna med eit trådlaust Ice nett, men har ikkje lukkast å 

få etablert fast internett tilgang på sommarskisenteret. Dette er noko det nye selskapet Visit Fonna 

AS tek tak i. 
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Røldal 

Informasjonsprosjekt 
Informasjonsprosjektet i Røldal vil freiste å informere tilreisande og fastbuande om aktuelle 

aktivitetar og arrangement som føregår i Røldal vinterstid.  

Dette vil ein gjere gjennom tre heilsider i magasinet Vossavinter. Vossavinter vert distribuert i 

Haugesund, Stavanger og Bergen samt alle hotellrom, hytter og butikkar på Voss, i eit opplag på 

15 000. 
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Røldal NedOpp 
Heile norgeseliten, mange verdsstjerner og ivrige mosjonistar braka 15. april samen i Røldal Ned Opp, 

består av ein omgang storslalåm, med påfølgande jakstart langrenn. Målet med arrangementet var å 

kåre Norges mest komplette skiløpar, og det fikk ein gjort til gangs. 

Over 3000 publikummarar fant vegen til fjellbygda Røldal i Odda kommune. Kjende namn som 

Therese Johaug, Petter Northug, Marit Bjørgen og Charlott Kalla sette farge på arrangementet. 

Røldal NedOpp var ein suksess som arrangørane vil halde fram med etter prosjektperioden. 

 

Røldalsmarknaden og pilegrimsvandring 
Bulyst programmet (KRD) støtta Røldal med 150 000 kr til tiltaka «Pilegrimsvandring» og 

«Røldalsmarknaden». Røldal sokneråd forvaltar stønaden ril pilegrimsvandring og pilegrimsstemne, 

medan Røldalsmarknaden er organisert 

som ein eigen organisasjon som har 

forvalta stønaden. 

Pilegrimsvandring og 

pilegrimsstemne 

Røldal sokneråd har fordelt sine midlar på 
prosjekta  
 Pilegrimsstemnet 2012  
 Nettside for soknerådet med 

eksponering av Røldal stavkyrkje 
som kulturhistorisk tyngdepunkt 
og pilegrimsmål  

 Informasjonstavle ved kyrkja om 
Pilegrimsvandringar i Europa med 
særleg framheving av Røldals-
tradisjonen  
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Røldalsmarknaden 

Marknaden trekkjer om lag 5000 publikum, frå alle kantar i distriktet rundt oss, samt om lag 200 
tilreisande i samband med utstillarane. Det er rundt 80 standplassar utandørs på idrettsplassen 
mellom grendahuset og skulen, samt nokre standplassar i kjellaretasjen av grendahuset. 
 
Vår tids Røldalsmarknad fyller 21 år, men har røter heilt attende til førkristen tid, og er framleis eit 
knutepunkt og ein naturleg møteplass der folk frå aust og vest, nord og sør møtest til handel og gode 
opplevingar.  



15 
 

 
Årsmelding Røldalsmarknaden 2012 
 
Marknaden opna til vanleg tid, kl. 16 fredag. 
Årets marknad gjekk føre seg i helga 22. – 24. 
juni, og kolliderte i år med Jondalsmessa. 
Dessverre vert det slik av og til.  
Fredagskvelden starta med vellukka 
underhaldning med Bjørn Jensen, kjend frå 
Vinskvetten, på grendahuset. Publikum fylte 
salen, og fekk seg mang ein god latter, som dei 
kan leva lenge på. 
Den velkjende gruppa Mac Meadows spela på 
Røldalsgarasjen etter at underhaldninga på 
grendahuset var slutt.  
Marknaden og Røldalsgarasjen samarbeidde også i 
år for å få til kveldsarrangementet laurdag.                                                            
Hellbillis spela på utescenen og det var litt over 
700 publikumarar som møtte opp, sjølv om veret dessverre ikkje var på vår sida dette året heller. Det 
vart absolutt vellukka, sjølv om ein hadde håpa på endå litt meir publikum. 
Det er lagt ned mange ekstra dugnadstimar for å få arrangementet vel i hamn, og Røldalsgarasjen og 
alle som stilte opp, fortenar ei stor takk:              
-TUSEN TAKK til alle som var med! 
På dagtid prøvar ein å laga til aktivitetar for både born og vaksne.                                                                                                        
For ungdom er det Rodeo-oksen som er mest populær, og for dei som kan henda er litt yngre, er 
lykkehjulet vårt populært. Her kan ein vinna fine ”kosedyr” dersom ein er heldig! 
Dei aller yngste synest trøtraktorane er kjekke å prøva. 
På dagtid laurdag, var det Team Sandal med Nils Åge og Reidar, som tok publikum med seg på ei 
reise gjennom Valldalen slik han ein gong var, -med eit rikt stølsliv.  
Søndag vart det vist film: ”Veteranar i Dyrskar”, om korleis ein brøytte opp høgfjellsvegane kvar vår. 
Det vart gjort med handamakt og godt mannskap med spadar, og skaffa mange røldøler 
sesongarbeid.  
Også i år var kjellarlokalet (skytebanen) fylt opp av utstillarar. Det var flotte måleri og akvarellar, 
handarbeid, broderi og smykker.  
Vinnaren av årets beste stand på Røldalsmarknaden 2012, vart: Leif Quist. Denne utstillarstanden 
vart vald av juryen både 
for presentasjonen av 
varene, og ikkje minst 
for særs god 
kundebehandling av 
besøkjande i alle aldrar. 
Her vart alle tatt godt i 
mot og møtt med godt 
humør! Gratulerar! 
Silvia M. Hermez vart 
tilsett i 
koordinatorjobben frå 1. 
nov. 2011 og har klart 
jobben godt! 
Ordførar John Opdal 
stod for den offisielle 
opninga av marknaden i 
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år, og musikkorpset spela også i år. Takk til dei for godt utført arbeid! 
Takk også til Monica Kili frå Skare, som også dette året stilte med hestar og mannskap slik at det vart 
riding for born, noko som alltid er like populært! 
Bryggarane frå Skare var sjølvsagt også på plass og skapar kvart år eit humørfylt innslag på 
marknadsplassen.   
Ysting og tradisjonsbakst høyrer også med til aktivitetane ute på plassen. 
 Tusen takk for at dokkan står på for oss! Styret Røldals marknaden 
 
 

«Ein ting som alle her er samde om, det er at aktivitetar slik som dei ulike arrangement som er her i 

Røldal i løpet av året,- skaper bulyst! Aktivitet, det at ting skjer, det tiltrekkjer seg publikum og ikkje 

minst folk med tilknytning til bygda, og då kjem også ungdommane heim. Det er spesielt viktig for 

den aldersgruppa som har gjort ferdig utdanninga si, stifta familie og skal "bestemma" seg for kor dei 

vil skaffa seg arbeid og busetja seg. Arrangement, aktive lag og det at det kjem mange tilreisande i 

samband med det som skjer, skaper vekst og utvikling. Me ser det difor som svært viktig med desse 

årlege aktivitetane: Røldal Ned og Opp - Røldalsmarknaden - Pilegrimsstemnet / vandring - m.m:» 

Vencke Rønning Hagen, Bulyst koordinator Røldal. 

 


